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Protokół Nr 4/2024  

z posiedzenia Komisji Budżetu, Rozwoju i Infrastruktury, Ochrony 

Środowiska, Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego odbytego dnia 

29 października 2024 r.  

w Urzędzie Gminy Wierzchosławice (I piętro – Sala Konferencyjna) 

 

Posiedzenie rozpoczęto 29 października 2024 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 10:38 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków Komisji: 

Obecni: 

1. Krzysztof Broński 

2. Tomasz Jachimek 

3. Barbara Knapik 

4. Roman Kucharski 

5. Konrad Marszałek 

6. Tadeusz Mitera 

7. Tomasz Rodak 

8. Krzysztof Wiśniewski 

9. Artur Wrona 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

Małgorzata Moskal – Wójt Gminy 

Wojciech Aleksander – Zastępca Wójta 

Dariusz Lech – Sekretarz Gminy 

Ewa Sukta – Skarbnik Gminy 

Małgorzata Suda – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej, Ochrony 

Środowiska 



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

Justyna Cudek – Inspektor Referatu Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej, Ochrony 

Środowiska 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Krzysztof Wiśniewski. Przywitał 

zaproszonych gości, poinformował, że w posiedzeniu uczestniczy wymagana ilość członków 

Komisji, co pozwala na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (9) 

Krzysztof Broński, Tomasz Jachimek, Barbara Knapik, Roman Kucharski, Konrad Marszałek, 

Tadeusz Mitera, Tomasz Rodak, Krzysztof Wiśniewski, Artur Wrona 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Przyjęto porządek posiedzenia, jak niżej: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu Nr 3/2024 z posiedzenia odbytego dnia 26 września 2024 r. 
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4. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy 

Wierzchosławice na rok 2024 Nr LXXI/482/2023 Rady Gminy Wierzchosławice z dnia 28 

grudnia 2023 r. 

5. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Wierzchosławice na lata 2024-2033 przyjętej Uchwałą Nr LXXI/483/2023 Rady Gminy 

Wierzchosławice z dnia 28 grudnia 2023 r. 

6. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr V/44/2024 Rady Gminy 

Wierzchosławice z dnia 26 września 2024 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Wierzchosławice dla terenów inwestycyjnych przy 

zjeździe autostradowym – etap B. 

7. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr V/28/2011 Rady Gminy 

Wierzchosławice z dnia 30 marca 2011r. w sprawie przystąpienia Gminy Wierzchosławice do 

Stowarzyszenia Zielony Pierścień Tarnowa z siedzibą w Skrzyszowie oraz udzielenia 

pełnomocnictwa. 

8. Wolne wnioski. 

9. Zamknięcie posiedzenia. 

 

3. Przyjęcie protokołu Nr 3/2024 z posiedzenia odbytego dnia 26 września 2024 r. 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie protokołu Nr 3/2024 z posiedzenia odbytego dnia 26 września 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (9) 

Krzysztof Broński, Tomasz Jachimek, Barbara Knapik, Roman Kucharski, Konrad Marszałek, 

Tadeusz Mitera, Tomasz Rodak, Krzysztof Wiśniewski, Artur Wrona 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 
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4. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej 

Gminy Wierzchosławice na rok 2024 Nr LXXI/482/2023 Rady Gminy 

Wierzchosławice z dnia 28 grudnia 2023 r. 

- Ewa Sukta: w przedłożonym projekcie uchwały, planowane dochody budżetu zwiększone 

zostały o 2 092 306,11 zł oraz zmniejszone o kwotę 49 566,67 zł. Zmniejszenia dokonano 

w związku z decyzją Wojewody Małopolskiego zmieniającą plan dotacji celowych na rok 

2024  w dziale 852 – Pomoc społeczna. 

Natomiast na kwotę zwiększenia składają się: 

- większe wpływy z podatku od działalności gospodarczej osób fizycznych opłacanego 

w formie karty podatkowej, 

- większe wpływy z podatku od czynności cywilnoprawnych osób prawnych, 

- większe wpływy z części opłaty za zezwolenie na sprzedaż napojów alkoholowych w obrocie 

hurtowym, 

- większe wpływy za zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych, 

- wpływy z tytułu kosztów egzekucyjnych, opłaty komorniczej i kosztów upomnień, 

- odsetki od nieterminowych wpłat podatków i opłat, 

- zwrot środków za zużyte media przez Gminną Bibliotekę Publiczną, 

- zwrot nienależnie pobranych zasiłków, 

- wpływy ze sprzedaży drewna, 

- otrzymane środki na utrzymanie punktu konsultacyjnego w ramach realizacji programu 

„Czyste powietrze”, 

- wpływy za zajęcie pasa drogowego, 

- przyznane środki z Funduszu Pracy na utrzymanie Asystenta rodziny, 

- zwiększone środki na zasiłki stałe w związku z decyzją Wojewody Małopolskiego o zmianie 

planu dotacji celowych na 2024 rok w dziale 8582 – Pomoc społeczna, 

- dodatkowe dochody, które mają otrzymać jednostki w 2024 roku w celu wsparcia realizacji 

swoich zadań. Zgodnie z komunikatem Ministerstwa Finansów jednostki samorządu 

terytorialnego dodatkowe dochody otrzymają z tytułu udziału  we wpływach z podatku 

dochodowego od osób fizycznych oraz z tytułu uzupełnienia subwencji ogólnej. 

W ramach dodatkowych dochodów, zabezpieczone zostały środki na realizację następujących 

zadań: 

1)Zabezpieczone zostały większe środki na dopłatę do 1 m
3
 odprowadzanych ścieków, 
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2)Zabezpieczone zostały większe środki na utrzymanie obiektów komunalnych i na realizację 

działań związanych z planowaną budową parkingu koło Urzędu Gminy, 

3)Zwiększone zostały wydatki na utrzymanie Rady Gminy  oraz na funkcjonowanie Urzędu 

Gminy, w tym na działania promocyjne oraz na funkcjonowanie obsługi placówek oświatowych, 

4)Zwiększone zostały wydatki w rozdziale 75412 – Ochotnicze straże pożarne, 

5)Zwiększone zostały środki zaplanowane na dotację dla Niepublicznego Przedszkola 

„Słoneczko” w Wierzchosławicach oraz na zwrot kosztów uczęszczania uczniów z terenu Gminy 

do przedszkoli w innych gminach, zaplanowano także dodatkowe środki na dowożenie uczniów 

do szkół i przedszkoli, 

6)Zaplanowane zostały dodatkowe środki na utrzymanie terenów zielonych, opiekę na 

zwierzętami bezdomnymi, na zakup energii służącej do oświetlenia ulic, placów i dróg na terenie 

Gminy, w tym na wykonanie oświetlenia w Kępie Bogumiłowickiej i zainstalowanie 

dodatkowego oświetlenia w Wierzchosławicach, 

7)Zwiększona została dotacja podmiotowa dla Gminnej Biblioteki Publicznej 

w Wierzchosławicach, jak również [przesunięte zostały środki dla Gminnego Centrum Kultury 

w Wierzchosławicach z dotacji celowej na dotację podmiotową, 

8)Zwiększone zostały środki na bieżące utrzymanie dróg gminnych, w tym na zimowe 

utrzymanie, 

9)W związku z decyzją Wojewody Małopolskiego w sprawie zmiany planu dotacji celowych 

na 2024 rok w dziale 852 – Pomoc społeczna, zmniejszone zostały wydatki w rozdziale 85214 – 

Zasiłki okresowe, celowe i pomoc w naturze oraz składki na ubezpieczenia emerytalne i rentowe, 

a zwiększone zostały wydatki w rozdziale 85216 – Zasiłki okresowe, 

10)W związku z większymi wpływami z tytułu zezwoleń na  sprzedaż napojów  alkoholowych 

i sprzedaż napojów alkoholowych w obrocie hurtowym zwiększone zostały wydatki na realizację 

Gminnego Programu Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i przeciwdziałania Narkomanii, 

11)Zaplanowane zostały środki na realizację zadania pn. „Poprawa bezpieczeństwa na 

przejściach dla pieszych w ciągu dróg wojewódzkich Województwa Małopolskiego”, 

12)Zwiększone zostały środki na „Opracowanie prac konserwatorskich i restauratorskich oraz 

wykonanie bieżącej konserwacji rodzinnego domu Wincentego Witosa”, 

13)Zaplanowane zostały środki na wykonanie dokumentacji projektowej na realizację zadań: 

budowy boiska wielofunkcyjnego typu ORLIK w Wierzchosławicach, remont (modernizację) 

drogi gminnej nr K 202553 relacji Mikołajowice – Łętowice, budowę placu zabaw przy Szkole 

Podstawowej im. Wincentego Witosa w Rudce, 

14)Zwiększone zostały wydatki na remonty placów zabaw oraz na przygotowanie 

i opracowanie projektu planu ogólnego Gminy Wierzchosławice, 

15)Zaplanowane zostały środki na wynagrodzenie dla Asystenta rodziny, 
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16)Zwiększone zostały wydatki na realizację działań związanych z programem „Czyste 

powietrze”. 

Ponadto zmieniona została nazwa zadania  „Rozbudowa i przebudowa istniejącego budynku 

wraz ze zmianą  sposobu użytkowania na budynek mieszkalny wielorodzinny  zlokalizowany na 

działce nr 325 w m. Komorów, gm. Wierzchosławice” na „Rozbudowa i przebudowa istniejącego 

budynku  mieszkalno-usługowego zlokalizowanego na dz. Nr 325 w m. Komorów, gm. 

Wierzchosławice”. 

W Sołectwie Bogumiłowice zmienione zostały również przedsięwzięcia zaplanowane do 

realizacji w ramach Funduszu Sołeckiego w 2024 roku zgodnie ze złożonym wnioskiem, zakres 

zmian przedstawiono w załączniku nr 6 do niniejszego projektu. 

 

-Tadeusz Mitera: mam pytanie, Pani Skarbnik wspomniała, że są zwiększone środki na 

utrzymanie zieleni, idzie zima, więc co będzie koszone, żeby nie było, że w zimie będzie koszona 

trawa tak, jak gdzieś tam było. Bo to troszkę abstrakcja. A druga sprawa, są środki też na 

oświetlenie, montaż dodatkowego oświetlenia w Wierzchosławicach, w którym miejscu będą 

montowane te dodatkowe oświetlenia? 

-Małgorzata Moskal: utrzymanie zieleni to nie jest tylko, bo mamy do koszenia też 

i wykaszania pobocza i różne krzaki, które znajdują się przy działkach gminnych i musimy – sam 

Pan wnioskował o pewne rzeczy, więc też to należy podciąć i to na kilku drogach w momencie, 

gdzie nasze krzewy występują. Niestety nie wszyscy mieszkańcy też mają świadomość 

odpowiedniego obowiązku i mimo pism, które gmina wysyła do mieszkańców nie zawsze 

reagują na takie działania i musimy sami je podciąć, stąd właśnie utrzymanie. Dodatkowo są 

pewne nasadzenia przy Domu Ludowym, przy rondzie w Wierzchosławicach już na wiosnę, więc 

automatycznie to się też z takimi kosztami wiąże. A odnośnie oświetlenia mówimy o oświetleniu 

na Godnej Wsi, tam od wielu lat już wnioskowali mieszkańcy o to oświetlenie, więc w tym 

momencie wnosimy o to, żebyście Państwo przeznaczyli te środki na dodatkowe lampy w 

tamtym rejonie no i tak, jak tutaj wspomnieliśmy – zakończyliśmy projekt oświetlenia na Kępie 

Bogumiłowickiej, chcielibyśmy go jeszcze w tym roku zrealizować. Projekt mamy w rękach, też 

przesunięcie tam było, więc bardzo byśmy prosili o przeciągnięcie tych środków, bo jest szansa 

jeszcze na realizację w tym roku.  

-Tadeusz Mitera: Pani Wójt ja rozumiem, że jeżeli jest droga gminna to jest pas drogi, który jest 

przynależny do tej drogi. W tym pasie drogowym według mnie nie powinno się prosić właścicieli 

ani nikogo, bo to należy jak gdyby do gminy – jeżeli to jest w pasie drogowym.  

-Małgorzata Moskal: jeżeli Rada zrezygnuje z innych inwestycji celem koszenia obowiązków 

po stronie właścicieli posesji nie będzie tematu. My mamy prawo na skoszenie, natomiast 
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obowiązek jest mieszkańca do utrzymywania odpowiedniej roślinności w takim zakresie i na 

takim terenie, żeby nie wkraczała w pas drogowy przede wszystkim. Jest to tak, jak w zakresie 

utrzymania chodnika przy własnej posesji tak również w zakresie utrzymywania zieleni na 

terenie własnego gospodarstwa, gdzie mamy świadomość, że wychodzi przecież na chodnik, 

wychodzi na drogę, a to przecież jest podcięcie po stronie właściciela. My mamy prawo do 

cięcia, ale obowiązek jest właściciela. 

-Artur Wrona: chciałbym zapytać Panią Wójt, tutaj mamy zaplanowane środki na wykonanie 

dokumentacji projektowej odnośnie budowy boiska wielofunkcyjnego w Wierzchosławicach. 

Chciałem zapytać, w którym miejscu będzie stało to boisko? Kolejne pytanie, mamy 

zaplanowane pieniądze w kwocie 12 000 na poprawę bezpieczeństwa na przejściach przy 

drogach wojewódzkich, co będzie zawarte w tej kwocie? Ostatnie pytanie, jak zwiększyła się 

kwota na utrzymanie dróg oraz na zimowe utrzymanie dróg w naszej gminie? 

-Małgorzata Moskal: co do orlika, orlik jest zasadny w miejscu właściwym teraz, czyli LKS 

Ostrów Wierzchosławice na terenie. Tam jest orlik, duży stadion, który jest metrażowo zgodny z 

zasadami Polskiego Związku Piłki Nożnej. I drugi, który jest do rozgrywek trenerskich, to jest 

teren zielony, czyli trawiasty. Na terenie gminy oprócz Gminnego Centrum Kultury żaden LKS 

nie posiada orlika ze sztuczną nawierzchnią. Uważam, że jest zasadne przygotowanie i jest 

projekt przygotowywany w ten sposób, żeby przy sztucznej nawierzchni również uzgodnić tam 

trybuny przy dużym stadionie, zabezpieczenie oświetlenia i piłkochwyty na terenie LKS stąd 

właśnie takie możliwości tym bardziej, że mamy szansę na uzyskanie w następnym roku 

pieniędzy właśnie na ten cel. Bez projektu nie pociągniemy środków. Co do przeznaczenia 

12 000 na drogi wojewódzkie tutaj jest, ten temat był już na ostatniej sesji, to jest 12 000 na 

drogę wojewódzką, tj. przejście w Bogumiłowicach obok wiaduktu, który nie jest oświetlony, 

więc o tym projekcie mówimy. Natomiast 3 pytanie Pani Wójt przekazała do Pani Skarbnik.  

-Ewa Sukta: to jest dział 600 rozdział 616 paragraf 430, tam są wydatki zwiększone o 300 000 

zł. Ja może dodam, że jeżeli chodzi o zimowe utrzymanie dróg to jest bardzo ciężka kwota do 

wyszacowania, ponieważ były takie lata, że nas zimowe utrzymanie – mam tutaj na myśli 

odśnieżanie, posypywanie i tak dalej, nie kosztowały nic, ponieważ nie było takiej potrzeby, były 

takie okresy, że kosztowały nas 19-20 tys. te czynności. A dwa lata temu bodajże właśnie coś 

około 300 000 samo odśnieżanie i utrzymanie to zimowe dróg. Także jest tutaj zaplanowana ta 

kwota, jeżeli nie zostanie ona wykorzystana to po prostu nie zostanie wykorzystana, ale warto ją 

mieć, bo naprawdę jeżeli chodzi o pogodę nie jest to przewidywalne.  

Więcej pytań oraz uwag nie było. 
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Głosowano w sprawie 

Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy 

Wierzchosławice na rok 2024 Nr LXXI/482/2023 Rady Gminy Wierzchosławice z dnia 28 

grudnia 2023 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (9) 

Krzysztof Broński, Tomasz Jachimek, Barbara Knapik, Roman Kucharski, Konrad Marszałek, 

Tadeusz Mitera, Tomasz Rodak, Krzysztof Wiśniewski, Artur Wrona 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

5. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Wierzchosławice na lata 2024-2033 przyjętej Uchwałą Nr 

LXXI/483/2023 Rady Gminy Wierzchosławice z dnia 28 grudnia 2023 r. 

- Ewa Sukta: w związku z dokonaniem zmian w budżecie Gminy Wierzchosławice na 2024 rok, 

kwoty podstawowych wielkości kształtują się następująco: 

dochody ogółem: 71 954 528,46 zł, w tym: 

- dochody bieżące: 57 208 820,96 zł 

- dochody majątkowe: 14 745 707,50 zł 

wydatki ogółem: 74 967 157,35 zł, w tym: 

- wydatki bieżące: 56 292 211,91 zł 

- wydatki majątkowe: 18 674 945,44 zł 

wynik budżetu: - 3 012 628,89 zł 

przychody: 4 333 068,69 zł 

rozchody: 1 320 439,80 zł. 
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W załączniku nr 1 Wieloletnia Prognoza Finansowa na lata 2024 - 2033 uaktualnione zostały 

wielkości dochodów i wydatków zgodnie ze zmianami wprowadzonymi w budżecie. 

W załączniku nr 2 Wykaz przedsięwzięć do WPF wprowadzone zostało nowe 

przedsięwzięcie pn. "Budowa placu zabaw przy Szkole Podstawowej im. W. Witosa w Rudce 

wraz z aranżacją istniejącego tarasu". Zadanie to zostało wprowadzone w związku 

z planowaniem rozpoczęcia prac związanych z opracowaniem dokumentacji projektowej. 

Ponadto zwiększono limit dla zadania pn. "Przygotowanie i opracowanie projektu planu 

ogólnego Gminy Wierzchosławice oraz udział w czynnościach związanych ze sporządzeniem 

tego planu według procedur i problematyki określonej w ustawie z dnia 27 marca 2003 roku 

o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym". 

 

Pytań oraz uwag nie było. 

Głosowano w sprawie 

Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Wierzchosławice na lata 2024-2033 przyjętej Uchwałą Nr LXXI/483/2023 Rady Gminy 

Wierzchosławice z dnia 28 grudnia 2023 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (9) 

Krzysztof Broński, Tomasz Jachimek, Barbara Knapik, Roman Kucharski, Konrad Marszałek, 

Tadeusz Mitera, Tomasz Rodak, Krzysztof Wiśniewski, Artur Wrona 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 
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6. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr V/44/2024 Rady 

Gminy Wierzchosławice z dnia 26 września 2024 r. w sprawie uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Wierzchosławice dla terenów 

inwestycyjnych przy zjeździe autostradowym – etap B. 

-Justyna Cudek: uzupełnia się Uchwałę Nr V/44/2024 Rady Gminy Wierzchosławice z dnia 

26 września 2024 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Wierzchosławice dla terenów inwestycyjnych przy zjeździe autostradowym – etap B. 

poprzez dodanie załącznika nr 4  dane przestrzenne, o których mowa w art. 67a ust. 2 ustawy 

z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, o treści, jak 

w załączniku nr 1 do niniejszej uchwały. 

Pytań oraz uwag nie było. 

Głosowano w sprawie 

Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr V/44/2024 Rady Gminy 

Wierzchosławice z dnia 26 września 2024 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Wierzchosławice dla terenów inwestycyjnych przy 

zjeździe autostradowym – etap B. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (9) 

Krzysztof Broński, Tomasz Jachimek, Barbara Knapik, Roman Kucharski, Konrad Marszałek, 

Tadeusz Mitera, Tomasz Rodak, Krzysztof Wiśniewski, Artur Wrona 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 
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7. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr V/28/2011 Rady 

Gminy Wierzchosławice z dnia 30 marca 2011r. w sprawie przystąpienia Gminy 

Wierzchosławice do Stowarzyszenia Zielony Pierścień Tarnowa z siedzibą w Skrzyszowie 

oraz udzielenia pełnomocnictwa. 

-Małgorzata  Suda: Stowarzyszenie Zielony Pierścień Tarnowa z siedzibą w Skrzyszowie 

zwróciło się do Gminy Wierzchosławice z prośbą o skorygowanie uchwały w sprawie 

reprezentowania Gminy Wierzchosławice w Stowarzyszeniu. Podjęcie tej uchwały pozwoli na 

utrzymanie ciągłości współpracy Gminy Wierzchosławice ze Stowarzyszeniem Zielony Pierścień 

Tarnowa. 

Pytań oraz uwag nie było. 

Głosowano w sprawie 

Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr V/28/2011 Rady Gminy 

Wierzchosławice z dnia 30 marca 2011r. w sprawie przystąpienia Gminy Wierzchosławice do 

Stowarzyszenia Zielony Pierścień Tarnowa z siedzibą w Skrzyszowie oraz udzielenia 

pełnomocnictwa. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (9) 

Krzysztof Broński, Tomasz Jachimek, Barbara Knapik, Roman Kucharski, Konrad Marszałek, 

Tadeusz Mitera, Tomasz Rodak, Krzysztof Wiśniewski, Artur Wrona 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 
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8. Wolne wnioski. 

Dyskusji nie było.  

 

9. Zamknięcie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji dokonał zamknięcia 

4 posiedzenia Komisji Budżetu, Rozwoju i Infrastruktury, Ochrony Środowiska, Gospodarki 

Komunalnej i Porządku Publicznego. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:      Przewodniczący Komisji: 

 

Karolina Ducinowska     Krzysztof Wiśniewski 


